

Contents

Engineering

- Ildarkhanov R.F., Galiev R.M., Nuretdinov D.I., Shaykhutdinov I.F.** Modern and Promising Road Trains for International Transportation..... 5

Economic Sciences

- Flügel Lidia, Voronkov G.N.** Studying the Dynamics of the Unemployment Rate and Employment of the Population of the Russian Federation..... 9
- Izotov A.O.** Search for Ways to Increase the Efficiency of the Market Economy of the Russian Federation..... 14
- Voronkova O.V.** Economic and Theoretical Problems of Solving the Problem of Poverty in Modern Russia..... 19

Demography

- Slyusarskaya T.V., Khromova A.R.** Formation of Social and Household Skills in Adolescents with Autism Spectrum Disorders..... 22

Содержание

Машиностроение

- Илдарханов Р.Ф., Галиев Р.М., Нуретдинов Д.И., Шайхутдинов И.Ф.** Современные и перспективные автопоезда для международных перевозок 5

Экономические науки

- Флюгель Лидия, Воронков Г.Н.** Изучение динамики уровня безработицы и занятости населения РФ 9
- Изотов А.О.** Поиск путей роста эффективности рыночной экономики РФ..... 14
- Воронкова О.В.** Экономико-теоретические задачи решения проблемы бедности в современной России 19

Демография

- Слюсарская Т.В., Хромова А.Р.** Формирование социально-бытовых навыков у подростков с расстройствами аутистического спектра 22